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Onderwerp RE Intravacc voordragen in EU workgroup vaccin production

Wellicht is het goed om aan RIVM te vragen wat zij vinden van de laatste stand van zaken over het vaccin van Intravacc mijn
kennis is van een maand geleden en dat Intravacc niet voor 2022 een vaccin ontwikkeld zal hebben Echter denk ik dat

Intravacc qua kennis over productieprocessen wel zeker vooronze investeringen in de keten van belang zijn denk bijvoorbeeld
aan de recente investering van de VS in de glasindustrie https www biopharmadive com news coronavirus vaccines vials

cornina sio2 barda 579491 SNAP IK MOETEN WE EVEN WEGEN WANT ZIE DAT INTRAVACC OOK WEL ERG MET EIGEN

GESPREKKEN KETENVERBETERINGEN BEZIG IS Op dit moment zijn wij natuurlijk nog bezig met de farmaceuten maar als de

belangrijkste deals gesloten zijn is het m i goed om de productieketen van begin tot eind goed te analyseren om te zien of er

nog bottle necks zijn EENS DAT WE DIT MEER IN SCOPE MOETEN GAAN NEMEN ALS VOLGENDE STAP NADAT NL OOK IETS

MEER LEUNT OP DE ANDERE 1 NT DEALS EN ANDERE LANDEN DIE MET DE PRODUCTIE BEZIG ZIJN

Daarnaast loopt het onderzoek van Intravacc wellicht achter in de tijdslijnen van de koplopers Intravacc is wel bezig met een

zeer gedegen onderzoek van de vaccins en de soorten vaccins blijken ook in historisch perspectief een zeergoede fundering te

hebben De type vaccins die door J J AZ Moderna worden ontwikkeld zijn alle drie zeer nieuwe technieken die weliswaar snel

kunnen worden ontwikkeld maar waarvan er nog niet veel op de markt zijn Modema nog geen enkele Wellicht goed om ook

dit even tegen he

EXPERIMENTEEL

EVEN OVER DOOR TE PRATEN

n te houden fINTRAVACC WERKT AAN UNIEK SOORT VACCIN DAARMEE OOK IN ZEKERE ZIN

■UUIKEM EnHEEJeN IK HEBBEN CALL GEHAD OVER HUN OPLOSSING GOED DAAR MORGEN

Hoe je dit wilt houden tegen het licht van additionele financiering vind ik lastig Intravacc is opgenomen in de begroting van

VWS en hoewel het de afgelopen jaren sterk verlieslatend was heeft de

farmaceutische industrie en zit er een qoede stijgende lijn in de omzet argeiopen week was er een verkoopteam waar ik niet bij
FEZ kan je daar meer over vertellen mocht je dat willen OK ALS HET NIET

LOGISCH IS OM ZE TE WEGEN VOOR EEN MOGELIJKE BIJDRAGE VOOR COVID 19 ZOALS WE NU INVESTERINGEN DOEN IN

GROTEN EN STRAKS WELLICHT AANVULLEND IN KLEINE MEER EXPERIMENTELE INITIATIEVEN EN VERDER TAV BOTTLENECKS

LATEN WE KOMENDE WEEK EVEN ZIEN BESPREKEN

eel contacten in de10 2e

kon aansluiten maar 10X29

Het is natuurlijk altijd goed om te kijken naar verschillende financieringsvormen voor investeringen en als NL gedeeltelijke
financiering op kan halen bij de EC is dat natuurlijk altijd interessant er is volgens mij niet op dit moment een

investeringsuitvraag vanuit Intravacc en lees ik het voorstel voor de PPS meer als een samenwerking als Intravacc het vaccin

heeft ontwikkeld
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10 {2e wat vind jij van de nota s Gezien dossier Intravacc

Zie intravacc zeer beperkt als productie overigens
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Onderwerp Intravacc voordragen in EU workgroup vaccin production
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Ik kreeg deze week bijgevoegde nota en bijlage onder ogen over Intravacc

Ik neem namens VWS deel aan de EU Workgroup Vaccin Production Daar wordt nadrukkelijk gevraagd om nationale productie
capaciteit met name in publieke handen als mogelijk investeringsopties voor de EU Er wordt gewerkt aan een strategic om de

EU productie van vaccins uit te breiden zowel op korte termijn COVID 19 als lange termijn algehele pandemie
preparedness Er zijn meerdere aanknopingspunten met wat er in de nota en bijlage staat

Vraag aan jou Is Intravacc een onderwerp dat we actief in dit overleg willen voordragen Het zou een mogelijke route zijn om
extra financiering op te halen voorde voorgestelde PPS plannen op de locatie in Bilthoven en als NLse bijdrage aan de EU effort

Daarnaast reduceert het het risico van staatsinvesteringen in Intravacc Bilthoven

Ik hoor het graag van je
Met vriendelijke groetJ 10 29

Met vriendelijke groet

i 10W2e i

10 2e

Directie Geneesmiddelen en MedischeTechnologie
Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den HaacL

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag 10 2e


